
 

Προσοχή: Τα βαρύτονα αφωνόληκτα ρήματα έχουν ιδιαιτερότητες στον σχηματισμό  

 του Μέλλοντα και του Αόριστου μέσης φωνής. Για παράδειγμα ο Μέλλοντας και 

ο Αόριστος των ρημάτων τρέπομαι( χειλικόληκτο), τάττομαι (ουρανικόληκτο) και 

πείθομαι( οδοντικόληκτο) θα σχηματιστεί ως εξής: 

 

 του Παρακειμένου και του Υπερσυντέλικου μέσης φωνής.  

 

 

ΜΕΣΗ ΦΩΝΗ ΤΩΝ ΡΗΜΑΤΩΝ –ΚΑΤΑΛΗΞΕΙΣ ΒΑΡΥΤΟΝΩΝ ΦΩΝΗΕΝΤΟΛΗΚΤΩΝ ΡΗΜΑΤΩΝ 

ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ ΠΑΡΑΤΑΤΙΚΟΣ ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ  ΑΟΡΙΣΤΟΣ ΠΑΡΑΚΕΙΜΕΝΟΣ ΥΠΕΡΣΥΝΤΕΛΙΚΟΣ 

λύ-ομαι 
λύ-ει (ῃ) 
λύ-εται 
λυ-όμεθα 
λύ-εσθε 
λύ-ονται 

ἐλυ-όμην 
ἐλύ-ου 
ἐλύ-ετο 
ἐλυ-όμεθα 
ἐλύ-εσθε 
ἐλύ-οντο 

λύ-σομαι 
λύ-σει (ῃ) 
λύ-σεται 
λυ-σόμεθα 
λύ-σεσθε 
λύ-σονται 

ἐλυ-σάμην 
ἐλύ-σω 
ἐλύ-σατο 
ἐλυ-σάμεθα 
ἐλύ-σασθε 
ἐλύ-σαντο 

λέλυ-μαι 
λέλυ-σαι 
λέλυ-ται 
λελύ-μεθα 
λέλυ-σθε 
λέλυ-νται 

ἐλελύ-μην 
ἐλέλυ-σο 
ἐλέλυ-το 
ἐλελύ-μεθα 
ἐλέλυ-σθε 
ἐλέλυ-ντο 



 

 


